

VITAL BEAUTY ELIXIR



PROFIMADE

THE BEAUTY INNOVATION COMPANY.

Sanft exfolierendes, hautregulierendes Schönheitselixier für alle Hauttypen, aber auch problematische, unreine Haut, mit Zeichen von Hautalterung. Der leichte Peelingeffekt kann den natürlichen Abschilferungsprozess der Haut unterstützen, lockert abgestorbene Hautzellen. Ziel ist: gegen Überverhornung, Talgproduktion normalisierend, den Schutzmantel der Haut und den pH-Wert der Haut auszugleichen. Das stimulierende Gesichtstonikum mit aktiven Wirkstoffen verfügt über einen Boostereffekt und enormer Pflege-

wirkung. Der optimale Wirkstoffaktivator mit klärenden Eigenschaften macht diese Lotion zu einem Schönheitstonikum. Erlesene Pflanzenextrakte beabsichtigen eine Feuchtigkeits bindende-und spendende Wirkung. Das Elixir hinterlässt ein seidig-glattes und porenverfeinerndes Hautbild. Wirkt im Sommer wie eine Feuchtigkeitsdusche.

Anwendung:

Die ersten 14 Tage bitte auf einen angefeuchteten Wattepad auftragen. Danach morgens und abends entweder mit oder ohne Wattepad auftragen. Nach jeder Hautreinigung, aber auch zwischendurch, um die Haut zu beleben. Kann anfangs auf der Haut etwas kribbeln.

Der besondere Tipp:

Füllen sie das Elixir in einen kleinen Zerstäuber und genießen sie das erfrischende Hauterlebnis in der Sommerzeit oder auch als Schutz im Winter vor der Heizungsluft. Ihr Beauty Elixir für jeden Anlass.

INHALTSSTOFFE

AQUA (WATER), BUTYLENE GLYCOL, GLYCERIN, LACTIC ACID, SORBITOL, HEXYLENE GLYCOL, ALCOHOL DENAT., C12-15 PARETH-12, NIACINAMIDE, SODIUM HYDROXIDE, SODIUM PCA, GLUCOSE, FRUCTOSE, HAMAMELIS VIRGINIANA (WITCH HAZEL) LEAF EXTRACT, PROPYLENE GLYCOL, SODIUM BENZOATE, TILIA CORDATA (LINDEN) WOOD EXTRACT, CITRIC ACID, GLYCOLIC ACID, POTASSIUM SORBATE, PYRUS MALUS (APPLE) FRUIT EXTRACT, ACETYL GLUCOSAMINE, SALICYLIC ACID, TARTARIC ACID, BROUSSONETIA KAZI-NOKI ROOT EXTRACT, CITRUS MEDICA LIMONUM (LEMON) FRUIT EXTRACT, MALIC ACID, MORUS ALBA BARK EXTRACT, CAMELLIA JAPONICA LEAF EXTRACT, SUCROSE, UREA, DEXTIN, CAMELLIA SINENSIS (LEAF) EXTRACT, CENTELLA ASIATICA EXTRACT, ALOE BARBADENSIS LEAF JUICE POWDER, GALACTOARABINAN, SACCHARUM OFFICINARUM (SUGAR CANE) EXTRACT, VACCINIUM MYRTILLUS EXTRACT, VITIS VINIFERA (GRAPE) LEAF EXTRACT, ERGOSTEROL, ALANINE, ASPARTIC ACID, GLUTAMIC ACID, HEXYL NICOTINATE

- ✓ ohne Mineralöle
- ✓ ohne Parabene
- ✓ ohne Silikonöle
- ✓ ohne PEG
- ✓ parfümfrei





PROFIMADE

THE BEAUTY INNOVATION COMPANY.

VITAL BEAUTY ELIXIR

Softly exfoliating, skin regulating beauty elixir for all skin types but also problematic, blemished skin with signs of aging. The slight peeling effect can support the natural shedding of epithelial cells, loosens dead skin cells. The aim is against cornification, sebum normalizing, to resemble the mantle of the skin and the pH level of the skin. This stimulating Facial Tonic with active ingredients has a booster effect and enormous care effect. The optimal active ingredients activator with clarifying properties makes this lotion to a beauty

tonic. Exquisite plant extracts intend a moisture-binding and hydrating effect. The Elixir leaves a silky-smooth and fine pored skin. Acts as a moisturizer shower in the summer.

Application:

In the first 14 days, please apply on a moistened cotton pad. Thereafter apply morning and evening, either with or without cotton pad. After each cleansing of the skin, but also in between to revitalize the skin. May initially tingle a bit on the skin.

Special recommendation:

Refill the elixir in a small atomizer to take it with you and enjoy the refreshing experience for your skin in the summer time or as a winter protection before Heaters air. Your beauty elixir for any occasion.

INGREDIENTS

AQUA (WATER), BUTYLENE GLYCOL, GLYCERIN, LACTIC ACID, SORBITOL, HEXYLENE GLYCOL, ALCOHOL DENAT., C12-15 PARETH-12, NIACINAMIDE, SODIUM HYDROXIDE, SODIUM PCA, GLUCOSE, FRUCTOSE, HAMAMELIS VIRGINIANA (WITCH HAZEL) LEAF EXTRACT, PROPYLENE GLYCOL, SODIUM BENZOATE, TILIA CORDATA (LINDEN) WOOD EXTRACT, CITRIC ACID, GLYCOLIC ACID, POTASSIUM SORBATE, PYRUS MALUS (APPLE) FRUIT EXTRACT, ACETYL GLUCOSAMINE, SALICYLIC ACID, TARTARIC ACID, BROUSSONETIA KAZI-NOKI ROOT EXTRACT, CITRUS MEDICA LIMONUM (LEMON) FRUIT EXTRACT, MALIC ACID, MORUS ALBA BARK EXTRACT, CAMELLIA JAPONICA LEAF EXTRACT, SUCROSE, UREA, DEXTIN, CAMELLIA SINENSIS (LEAF) EXTRACT, CENTELLA ASIATICA EXTRACT, ALOE BARBADENSIS LEAF JUICE POWDER, GALACTOARABINAN, SACCHARUM OFFICINARUM (SUGAR CANE) EXTRACT, VACCINIUM MYRTILLUS EXTRACT, VITIS VINIFERA (GRAPE) LEAF EXTRACT, ERGOSTEROL, ALANINE, ASPARTIC ACID, GLUTAMIC ACID, HEXYL NICOTINATE

- ✓ without mineral oil
- ✓ without parabens
- ✓ without silicon oil
- ✓ without PEG
- ✓ fragrance free

